
Jaarverslag 2023 wijkraad Vlakwater, april 2024 
 
BESTUUR 
 
Het bestuur van de wijkraad Vlakwater bestond in 2023  uit de volgende personen:   
Loes Straatman: voorzitter  
Inge Adriaansens: secretaris 
Chiel Koenen: penningmeester  
Pieter Weerts: lid  
Hans Visscher: lid 
Helma van Elst: lid  
Wiek Noldus: lid 
 
Chiel is bestuurslid geworden in juli 2023. Helma heeft het bestuur in december verlaten i.v.m. 
verhuizing. 
 
De stichting wijkraad Vlakwater is opgericht op 4 februari 2014. 
 
WIJKRAAD VERGADERINGEN: 
Het algemeen bestuur heeft 8x vergaderd in het hospice en bij Helma thuis. In principe de vierde 
maandag van de maand. We hebben alle vergaderingen Judith Chlod  in ons midden gehad namens 
de gemeente.  
 
WIJKRADEN OVERLEG: 
Wijkraad Vlakwater maakt deel uit van het wijkraden overleg van de gemeente Venray. 
Meerdere leden van het bestuur hebben deelgenomen aan het wijkraden overleg. Een keer per jaar 
is de jaarvergadering van het WRO waarbij alle leden en werkgroep leden van de wijkraden worden 
uitgenodigd. 
 
COMMUNICATIE met de inwoners van de wijk: 
Dit gebeurt via e-mail, whatsapp, facebook of onze website. 
Dit jaar is 10x een Nieuwsbrief uitgegaan per e-mail. Het doel van de Nieuwsbrief is de wijkbewoners 
op de hoogte te brengen van wat er in de bestuursvergaderingen  aan de orde is geweest. Daarnaast 
kunnen de werkgroepen via de Nieuwsbrief hun achterban bereiken. De Nieuwsbrief wordt verzorgd 
door Helma en Pieter. 
De Facebook pagina ‘Vlakwater ’heeft inmiddels 385 volgers. Berichten worden ook vaak gedeeld in 
de groep ‘Venray’ die een bereik heeft van ruim 13.000 mensen. 
Er is een groepsapp ‘Wijkalert Vlakwater’. Deze app is alleen bedoeld voor spoedeisende zaken zoals 
het signaleren van verdachte of gevaarlijke situaties in de wijk. Er zijn op dit moment 263 
deelnemers. 
De WhatsApp- groep ‘Vlakwater in gesprek’ voor meer informele zaken heeft momenteel 142 
deelnemers. 
 
ACTIVITEITEN: 
De  jaarvergadering is gehouden op 17 april in het theehuis. Met speciale aandacht voor het thema 
duurzaamheid  en verduurzamen van de woning door Frans Overman. 
Het eindejaarstreffen is georganiseerd op 27 december in het Odapark, er waren ongeveer 35 
aanwezigen. 
 
De werkgroep  kinderactiviteiten, - Mieke Boom, Marlene Philipsen, Cindy Arts-Cornelissen, Rob 
Deriks en Simone van Stokkem - heeft diverse activiteiten georganiseerd: 
Met Pasen heeft de groep eieren zoeken op 8 april georganiseerd in het Odapark.  



Daarnaast is er een lampionnen optocht georganiseerd met Sint Maarten, maar helaas is deze door 
de organisatie afgelast ivm weersomstandigheden. 
 
Een aantal leden van de wijkraad is op 28 september  met een grote delegatie van de gemeente door 
onze wijk gelopen om aandacht te vragen voor slecht wegdek, 30 km zone, oversteekplaats, onveilige 
situaties e.d. Het resultaat was snel merkbaar: de Merseloseweg heeft een nieuwe toplaag gekregen. 
De 30 km zone wordt begin 2024 gerealiseerd voor een groot deel van de wijk.  
 
De werkgroep lief en leed heeft een attentie aan de ouders van twee pasgeborenen in de wijk 
afgegeven en op 14 adressen nieuwe  buurtbewoners verwelkomd. Bij overlijden of ernstige 
gebeurtenissen zijn condoleance of veel sterkte kaarten afgegeven.  
 
De  werkgroep VieCuri, staat onder leiding van Helma van Elst  en Wiek Noldus. Daarnaast nemen 
Stan Olieslagers, Hans ten Berge en Bert Janssen deel. Het doel van die werkgroep is het behartigen 
van de belangen vanuit onze wijk bij de herinrichting van het VieCuri terrein.  
De werkgroep heeft vorig jaar een enquête uit doen gaan om de belangen wensen van de wijk 
aangaande de toekomstige herinrichting van het VieCuri- terrein te inventariseren. Deze enquête is 
verwerkt. De werkgroep heeft  diverse keren vergaderd dit jaar. 
 
OVERIGEN 
Het bestuur heeft verder dit jaar veel aandacht besteed aan: 
Vliegbasis de Peel heropening. 
Voor details over dit  onderwerp zie onze nieuwsbrieven. 
 
 
 
 


